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Afwezig

Kopie aan

Onderwerp Referentielaboratoria staat op agenda, en

sluiten om 12:45 aan.

het is nog altijd druk; nu vooral met reizigers en binnenlandse

clusters.

omdat er in het najaar meer luchtweg infecties voorkomen, zal

er meer getest moeten worden. Het LCDK houdt zich bezig met de

operationele opgaves die daaraan verbonden zijn.

Voorstel is om LCDK onder VWS te plaatsen; er was sprake van dat dit

onder VWS GGDGHOR Nederland geplaatst zou worden, maar dat is niet

logisch omdat de GGD een onderdeel van de diagnostische keten is.

Verder ligt er de vraag op welke testvolume er moet worden voorbereid

dit najaar.

U-Diagnostics heeft een kort geding aangespannen over de uitvoering van

covid diagnostiek

Stuk Referentielaboratoria betreft een update en voorstel.

neemt ons mee in de stukken en vertelt over het proces.

Discussiestuk en beleidsadvies; het doel van het hele traject was om tot

een nieuwe netwerk te komen in Nederland van referentielabs.

Vraag aan MT-CIb:

Kunnen jullie instemmen met:

1. Het voorstel voor de toekomstige referentie- en expertiselaboratoria

2. Het voorstel om in overleg te treden met het Erasmus MC (

Corona/emerging infecties, CID), het AMC (leptospirose), het UMCU (CID)

versie: 0.1 Status: Concept Pagina 1 van 1

250039



en het LUMC over de verandering in hun rol t.a.v. de het zijn van de

referentielaboratorium te bespreken.

kan zich vinden in de voorstellen

mooi stuk; zij heeft een aantal vragen:

Waar zijn de virale hemoragische koortsen genoemd?

is er tegen dat Emerging virale infecties uitgekleed wordt tot alleen

Coronavirussen en arbovirussen. Zij stelt voor een aparte taak voor

Coronavirussen te maken. Zij stelt voor om emerging virussen als zodanig

te laten en daaronder ook virale hemoragische koortsen te laten vallen.

Emerging infections kunnen ook veroorzaakt worden door onbekende,

nieuwe pathogenen. De referentiefunctie zou per definitie breed moeten

worden ingestoken.

Antwoord[EEop vraag van de virale hemoragische koorsten

blijven gewoon; zij worden genoemd op pagina 10 van bijlage 1 als

belangrijk, maar [EEF geeft BEoeliik dat deze pathogenen in geen

referentietaak zijn benoemd. Dit is over het hoofd gezien.

Voorstel om Arbo fever en hemoragic fever apart te benoemen en Corona

apart te benoemen en dat betekent dat er drie aparte contracten zouden

moeten komen.

OmdatBEE niet bij het overleg kan zijn, heeft zij schriftelijk 2

opmerkingen over het referentie labstuk toegestuurd. De opmerkingen
hebben betrekking op de (nabije)toekomst.

i

lezen

Voor de volledigheid kan je overwegen Meningokokken B bij het

RVP te voegen bij het (toekomstig) meldingsplichtige onderzoek.

nu staat er ACYW. We vaccineren nog niet tegen B, maar

monitoren al binnen IDS op dragerschap en werken samen met

het AMC.

We zetten met SPR project APOLLO en de komst van EEESEES
naar RIVM (1 dag) nu in op schimmels (microbioom,

metagenomics) met nu focus op Aspergillus. Dat kan op korte

termijn meer samenwerking tussen Radboud MC en RIVM ook

betekenen.

noemt One health JEEZ heeft geen kans gezien het goed door te

. Misschien zijn er meer pathogenen waarin samen opgetrokken kan

worden. Hantavirus staat er in op pagina 10. En Lyme staat er ook in.

Vraag over legionella. Voor legionella is op dit moment een extern

referentielab. Op dit moment is men erg tevreden over hoe dit loopt.
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Opmerking: het punt van waarom we komen tot “vernauwing” moet goed

toegelicht worden bij het Erasmus MC.

Met betrekking tot Creutzfeldt-Jakob merkt EEE op:
Bij Creutzfeldt-Jakob wordt behalve referentie ook consultatie gedaan. Er

zal veel expertise verdwijnen. -> zij stelt voor om de activiteiten te

reduceren en aangeven wat we wel willen en obductie verwijderen.

Met een aantal aanpassingen (verwerking van de opmerkingen die

gemaakt zijn) staan de aanwezigen positief tegenover dit stuk.

Afgesproken wordt dat [IEEEzorgen voor een laatste versie die

voor een laatste check wordt gestuurd aan het MT CIb. Deze brengt

dan onder de aandacht biiERER

[EEEZ) Afvalwatersurveillance. We hebben opdracht van VWS

binnengekregen voor afvalwatersurveillance, namelijk om alle locaties

(352) dagelijks te meten. FFs bezig met het uitwerken van een

offerte en zoekt mensen om mee te denken, graag ook vanuit LCI en EPI

bij opzet afvalwatersurveillance. [KE zal peilen twee mensen peilen en

een naam doorgeven. Momenteel doen we 29 locaties wekelijks; dus het

gaat om 85x zoveel locaties.

heeft behoefte om nog goed met elkaar af te stemmen over de

vraag of we dit Gberhaupt willen zo.
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